
Intervju med Maud Ruth-Bergman (Medlem i boulesektionen 

som tillhör Jokkmokks Skidklubb) 
 

För det första…………kul att ni bildat en ny klubb i Jokkmokk. 

 

Jokkmokk 19 februari 2023 

 

1. Kan du berätta lite om hur intresset för boule startade uppe hos er? 

Någon gång 2000-2001 började några PRO-medlemmar att spela boule. Tyvärr finns ingen 

kvar här som kan berätta. Men man har berättat för mig att en kvinna åkte iväg på en 

boulekurs och blev därefter en av de drivande. För egen del var en av de första spelande 

Ragnar, nu 82 år, som jag kände sedan tiden. Jag höll på med pistolskytte där han var ledare. 

Han övertalade mig att börja spela boule. Fö. spelar han fortfarande, och är vår mys-farbror!  

 

2. Hur många medlemmar är ni och hur många av er har tävlingslicens? 

Vi beslutade att bilda en bouleförening för att kunna åka iväg och tävla. Vi startade i januari 

2023 och vi är 11 personer som nu har tävlingslicens.  

 

3. Har ni egna banor utomhus och inomhus? 

Vi spelar med de övriga PRO-medlemmarna som har tillgång till 2 inomhusbanor och 2 

gamla fotbollsplaner. Allt ägs av Jokkmokks kommun.  

 

4. Hur ofta tränar ni? 

Vi träffas 2 ggr. i veckan och spelar. Vi brukar vara mellan 8 till 20 personer.  

 

                          
                   Inomhusbanan!                                              Utomhusbanorna! 

  

5. Hur bedriver ni era träningar? Momentträning? Matcher? Taktiksnack? En 

kombination av detta? 

Det blir inte så mycket träning, bara tips från medspelarna. Vi börjar med lite gympa, spelar 

fikar och spelar. Vi har en spelare som är från Tyskland, men bor i kommunen större delen av 

året. Han är jätteduktig och har tävlat på kontinenten. Han ger oss goda råd och har lärt oss 

allt om regler mm. Det är han som driver oss och han är ordförande i bouleföreningen. Det 

skulle vara toppen att få hit en tränare en helg t. ex. Kanske du har något tips? Det behöver 

inte vara något proffs, bara någon som kan tipsa oss om hur vi ska träna…..  

 



6. Har ni planer på att spela DM i Kalix i år? 

Vi nöjer oss med att åka på några andra tävlingar för att lära oss.  

 

7. Kommer ni att anmäla lag till seriespelet i år? 

Nej, vi är inte mogna att delta i seriespel detta år. 

 

8. För oss som inte varit i Jokkmokk….berätta lite om staden? 

Nja, Jokkmokk är ju ingen stad, bara en liten inlandsort med drygt 4000 invånare i 

kommunen. Men jag minns 1960-talet när Jokkmokk blomstrade och här bodde ca 12.000 

invånare. Det var då Vattenfall byggde kraftverken. Annars är Jokkmokk en liten ort med 

många samer och centrum för samisk kultur. Friluftslivet är stort med massor att göra. Fina 

skidspår, bra fiske och vacker natur. Det är därför vi vill bo här.  

 

 

                                       
                      Jokkmokks Marknad 2023!                       Jokkmokks Marknad 2023! 

                                                                              (V-ledaren Nooshi Dagostar bakom renen) 

 

 

 

 

 

 

                                         
                       Jokkmokks Marknad 2023!                                Morgonpromenad! 

 

 



9. Har du träffat Jokkmokks-Jocke! 

Ja, massor av ggr. Men han var väl inte så stor här. Minns att han skrev sin signatur på mitt lår 

en sommar. Det var mot min vilja! Han har ju dock gjort bra PR. för Jokkmokk både i Sverige 

och utomlands. 

 

 

                                     
                                               Ordförande Frank Hanssen! 

 

 

 

/Intervjun gjord av Magnus Sandberg – webbredaktör NSBF 


